
       

             Innkalling til årsmøte             

         fredag 23. februar 2024 kl 11:00  

    på Utstein Kloster Hotell 

  

  Saksliste:   

1. Åpning ved leder 

2. Godkjenning av innkalling og saksliste 

3. Valg av møteleder 

4. Valg av referent 

5. Valg av to til å skrive under protokoll 

6. Gjennomgang av årsmelding 2023 

7. Gjennomgang av regnskap 2023 

8. Innkomne saker 

9. Valg  

              

 Kl. 12:00 lunsj buffet          

         

Etter årsmøte og lunsj starter Svinekongressen med faglige innslag fra våre 

sponsorer og andre. Svinekongressen er åpen for alle svineprodusenter. Se 

vedlagt program for kongressen. 

 

Vel møtt til alle medlemmer! 

         

   Styret i Forum Gris Rogaland 

 

 

 



Årsmelding for arbeidsåret 2023 
 

Siste årsmøte ble holdt 15. mars 2023 på Bryne Kro og Hotell. 

Styret i 2023: 

Leder:   Heino Nielsen 

Styremedlem:  Solfrid Holta 

Styremedlem:   Jan Erik Asbjørnsen 

Styremedlem:              Ivar Stangeland 

1. Varamann:              Inger Anne Refsnes (møter fast på styremøta) 

2. Varamann:              Erik Thomas Heigre 

Verv utenom styret: 

Regneskap/sekretær: Jæren Rekneskapslag v/Gro Mabel Anda 

Revisor:  Magnar Møller 

Valgnemnd:  Erik Sunde   1 år 

   Roald Gjeteskjær  2 år 

   Jarle Hadland   3 år 

                                                                                                                   

Det er nå 63 medlemmer i Forum Gris Rogaland. 

Aktiviteten i 2023: 

• I 2023 hadde vi 8 styremøter og behandla 29 saker. De første 9 sakene er 

repeterende fra møte til møte.  

• Svinerådgiver Erik Jensen fra Danmark er vår mann på vurdering av kraftfòrprøver. 

Jensen besøker kunder etter avtale, og vi vet at flere har kontakt med han via mail og 

telefon. FG sender ut sms til medlemmene og tilbyr Jensen sin kompetanse. Takk for 

godt samarbeid. 

• 26. januar møte med Mattilsynet. Tema: Resultat etter svinekampanjen. To fra styret møtte. 

• Julebord 27. januar på Hotell Jæren. 17 personer deltok. Det ble en hyggelig kveld med god 

mat og godt drøs. 

• 14. februar møte på Utstein med Norsvin Sør-Vest, Statsforvalteren og FG. «Dyrevelferd på 

gris i Rogaland». Dette var det aller første møte som ble arrangert etter oppfordring fra 

Forum Gris og Norsvin Sør-Vest. Under møte ble det oppretta en arbeidsgruppe som skulle 

se på hvordan en kan bedre dyrevelferden på svineholdet i Rogaland. 



• 15. februar medlemsmøte – Forsikring i svineproduksjonen. Tema: «Hva bør vi tenke på når 

vi skal tegne forsikring på gris og driftsbygning». Inlegg ved SR-Bank Sparebank1, Gjensidige, 

Eika og Landkreditt. Det møtte ca 40 personer. 

• Årsmøte ble avholdt 15. mars på Bryne Kro og Hotell. Det var 14 personer som 

møtte. Det var ingen innkomne saker, og etter de faste årsmøtesakene holdt Laura 

Jensen fra Nortura innlegg om Helse på smågris i Rogaland «Små-i-ro». Veterinær 

Annelise Svindland hadde laget kahoot – som falt godt i smak hos deltakerne. 

• 20. mars - Landbrukskonferansen «Landbruket inn i framtida». Møte ble holdt i Stavanger og 

to styremedlemmer deltok. Mye og godt program. 

• 30. mars – Statsforvalteren v/Herrebrøden invitert til det første møte i gruppa «Arbeid for 

godt svinehold i Rogaland». Tre fra styret møtte. I løpet av 2023 har det vært 3 fysiske møter 

og 3 teams møter i denne gruppa. 

• 27. april – Statsforvalteren inviterte. Veterinærinstituttet lanserte «Dyrehelserapporten». 

Ingen fra styret møtte da det var lite om gris. 

• 2. mai – Medlemsmøte på Fiskå Mølle på Tau. Omvisning og info om historia og fremtida til 

Fiskå Mølle. Innlegg: Avvenning uten sink. 15 personer deltok. 

• 25. mai – Veterinærforeningen i samarbeid med Statsforvalteren har samling for «Helsegris-

veterinærer i Rogaland». Mattilsynet, Helsetjenesten for svin, Norsvin og Forum Gris er 

invitert. På møte kom alle med innspill til tiltak det kan jobbes videre med. Det var ledere 

som var inviterte til møte, og Heino møtte her. 

• 20. juni Bryne Landbruksservice AS. Kort orientering om produkt og foredrag om «Dårlige 

gulv i grishuset». Godt møte med over 20 deltakere. Flere er i gang med å få lagt nye gulv i 

grishusa sine. 

• 27. september medlemsmøte i samarbeid med Felleskjøpet RA. Gjennomgang av 

råvaresituasjonen. Det var et godt møte, men alt for få deltakere. Været var veldig fint, og 

det var nok grunnen for den lave deltakelsen. 

• 17. oktober holdt vi samarbeidsmøte med møllene på Bryne Kro og Hotell. Det er 

kun styret som deltar på disse møta. Tema på møtene er årets kornhøst, priser, 

sortiment og eventuelle nyheter. Ellers ble halebiting og SPF/ fòring, normer til SPF-gris og 

akutt død hos purker ble diskutert.  

Som vanlig har fòrprøver vært i fokus i Forum Gris! Vi ønsker å ha en viss kontroll 

over råvarene og kvaliteten på blandingene. I løpet av 2023 er det sendt inn 23 

kraftfòrprøver til analyse. Vi kan nevne at møllene støtter dette arbeidet ved å dekke 

kostnaden for inntil 10 analyser pr år. Det er Heino Nielsen som tar imot kraftfòr-

prøvene og sender videre til analyse. Prøver kan og leveres til Mabel på kontoret på 

Særheim. Mer info på nettsida: www.forumgris.no  

http://www.forumgris.no/


Vi oppfordrer medlemmene til å levere inn prøver til analyse. Medlemmer kan 

også sende inn prøver selv. For mer info - kontakt Heino Nielsen ☺ 

• 27.10. Regionkonferansen til Norsvin. To fra styret deltok.  

• Ø-Vet – Nyhetsbrev sommer 2023 ble utsendt til medlemmer og sponsorer. 

• Etter et årelangt samarbeid med Reime AS (når Agripro) har Forum Gris valgt å 

avslutte samarbeidet om griseinnredning. Vi har hatt lite økonomisk gevinst de siste 

åra, samt endring i ledelsen i firmaet er noe av årsaken til dette.  

• Heimesida / facebook – brukes ved arrangement og annen aktuell informasjon. 

 

 

Forslag fra valgnemnda for styre 2024 

 

Leder   (1år)  Heino Nielsen   Gjenvalg 

Styremedlem (2år)  Jan Erik Asbjørnsen  Ikke på valg 

Styremedlem  (2år)  Ivar Stangeland   2 år 

Styremedlem (2år)  Inger Anne Refsnes  1 år 

1.Varamedlem (1år)  Tom Gjermund Dyrskog  Ny 

2.Varamedlem (1år)  Erik Thomas Heigre  Gjenvalg 

 

Kommentar til innstillinga: Ivar Stangeland hadde 1 år igjen (han var ny i 2023), 

men han overtar plassen i styret til Solfrid Holta og blir dermed valgt for 2 år. 

Inger Anne Refsnes har vært 1. varamedlem i flere år og møtt på styremøta, og 

går inn i styret - men kun for 1 år. 

 

Verv utanom styre: 

Revisor  (1år)  Magnar Møller   Gjenvalg 

Sekretær    Jæren Rekneskapslag, Gro Mabel Anda 

 

Valgnemd 2024: 

Roald Gjeteskjær (1år)  Ikkje på valg 

Jarle Hadland (2år)  Ikkje på valg 

Solfrid Holta (3år)  Ny 

 

 En stor takk til sponsorene våre: Fatland, Fiskå 

Mølle, Felleskjøpet Rogaland Agder, Prima 

Jæren, Bryne Landbruksservice, Nortura og 

Jæren Rekneskapslag for økonomisk og faglig 

støtte som gjør det mulig for oss å drive til beste 

for våre medlemmer 😊   



Honorar til styre: 

Ingen endringer i godtgjørelsen. 

 

 

 
EN STOR TAKK TIL VÅRE SPONSORER! 
     

 

 


